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Abstract (en)
The unit (1) has a column (2) on which a shut-off device (3) is mounted. A brake (7) acts on the shut-off device, and is driven by variable power
until a sufficient braking action is achieved in every position, where the variable power reaches over a variable voltage and variable current value.
The variable power reaches over a variable duty factor by pulse width modulation. The shut-off device is designed as a bracket, a hub or part for
shutting-off of space. Power is controlled by manipulating the shutoff device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Eingangs- oder Ausgangsanlage (1) mit einer Säule (2) an der eine Absperrvorrichtung (3) angebracht ist, wobei ein
Antrieb (4), ein Steuerungssystem (5) und ein Winkelmesssystem (6) vorgesehen sind, und wobei die Eingangs- oder Ausgangsanlage (1) ferner
eine Bremse (7) aufweist, die auf die Absperrvorrichtung (3) wirkt. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass die Bremse (7), je nach Position,
mit einer variablen Leistung Px angetrieben wird, wobei dennoch in jeder Position eine ausreichende Bremswirkung erzielt wird.
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